



شهادة قيد مهندس  
ENGINEER REGISTRATION CERTIFICATE

Based on Law No. (19) of 2005, as amended by Law No. (2) of 2014, and its implementing regulations by Ministerial Resolution No. (226) for the year 2016.

The committee decided, in Minutes No 23/2014 to grant a license to practice the profession to engineer:

استناداً الى القانون رقم (19) لسنة 2005، والمعدل بالقانون رقم (2) لسنة 2014، ولائحته التنفيذية بالقرار الوزاري رقم (226) لسنة 2016.

قررت اللجنة بمحضر رقم 23/2014 منح ترخيص مزاولة المهنة للمهندس :

افتاب انصاري

AFTAB AHMAD ANSARI

Registration number: 8682

Major : Architecture-Supervision

Grade: A

Registration date: 09/07/2014

Registration expiration date: 08/07/2026

Employer:

ID number: 27735606614

Nationality: India

Print Date: 20/07/2025

رقم القيد : 8682

التخصص : عمارة-إشراف

الفئة : الاولى

تاريخ القيد : 09/07/2014

تاريخ إنتهاء القيد : 08/07/2026

جهة العمل الحالية : روسر انترناشيونال للاستشارات الهندسية

رقم البطاقة الشخصية : 27735606614

الجنسية : الهند

تاريخ الطباعة : 20/07/2025

ملاحظات :

استناداً للمادة رقم (11) من القانون رقم 2/2014 ، يجب تجديد القيد خلال 30 يوماً من تاريخ انتهائه ويترتب على عدم التجديد تطبيق الغرامات وشطب الاسم من السجل. للتحقق من صلاحية الشهادة يرجى مراجعة الموقع الالكتروني: [www.mm.gov.qa](http://www.mm.gov.qa)

According to Article No. (11) of Law No 2/2014, the registration must be renewed within 30 days of its expiration date.

Non-renewal shall result in the application of fines and the cancellation of the name from the register. To verify the validity of the certificate, please review the website: [www.mm.gov.qa](http://www.mm.gov.qa)

م. خالد جمعة المرزوقي  
رئيس لجنة قبول وتصنيف  
المهندسين ومكاتب الاستشارات الهندسية

